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SKRAĆENI ZAPISNIK SA ZAKLJUČCIMA sa zasjedanja redovite 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza, održane 6. travnja 2013. u 

Zagrebu, Dalmatinska 12.   

 

Sjednica je počela u 13,00 sati. 

 

NAZOČNI ČLANOVI SKUPŠTINE: Radioklub „Nikola Tesla“ iz Bjelovara – 

Željka Krupka;  Radioklub „Brdovec“ iz Brdovca - Dubravko Rogale, 9A9DR; 

Radioklub „Jan Hus“ iz Daruvara – Tihomir Heidelberg, 9A4GL; Radioklub 

„Jan Hus“ iz Daruvara – Antun Dretvić, 9A3PX; Radioklub „Dario Dujmović“ 

iz Dalja – Rajko Josić, 9A4BA; Radioklub „Nikola Tesla“ iz Donjeg Miholjca – 

Aleksandar Jugović, 9A3XV; Radioklub „Duga Resa“ iz Duge Rese – Damir 

Petrunić, 9A3AR; Radioklub „Garić“ iz Garešnice - Željko Vida, 9A3ZV; 

Udruga za promociju tehničke kulture iz Gline – Zlatko Kreštelica, 9A2BD;  

Radioklub „Ivanić“ iz Ivanić Grada – Vlado Markuš, 9A4VM; Radioklub 

„Josipovac“ iz Josipovca – Zdenko Kokanović, 9A3SO; Radioklub „Karlovac“ 

iz Karlovca – Ivan Zagorec, 9A6Z; Radioklub „Karlovac“ iz Karlovca – 

Ladislav Medunić, 9A3PG;  Radioklub „Kaštilac“ iz Kaštel Gomilice –  

Rolando Milin, 9A3MR; Radioklub „Kutina“ iz Kutine – Darko Hladek, 9A9CC; 

Radioklub „Našice“ iz Našica – Zdenko Nagy, 9A6JBF; Radioklub „Nova 

Gradiška“ iz Nove Gradiške – Boris Jugović, 9A2EI;  Radioklub „Novi Marof“ 

iz Novog Marofa - Stjepan Đurin, 9A8A; Radioklub „Novska“ iz Novske – 

Stjepan Buneta, 9A2TE;  Radioklub „Ogulin“ iz Ogulina – Draško Puškarić, 

9A4HP; Radioklub „Osijek“ iz Osijeka – Franjo Kokorić, 9A2TN; Radioklub 

„Osijek“ iz Osijeka - Marijan Rečić, 9A2C; Radioklub „Ozalj“ iz Ozlja – Željko 

Pilat, 9A2R; Radioklub slijepih „Galeb“ iz Rijeke – Tomislav Lilić, 9A7KXT; 

Radioklub „Kvarner“ iz Rijeke – Aron Perković, 9A3IM; Radioklub „Kvarner“ 

iz Rijeke – Gordan Ćućić, 9A6AIV; Radioklub „Rika“ iz Rijeke – Boris Pindek, 

9A9AR; Radioklub „Rijeka“ iz Rijeke – Božidar Pasarić, 9A2HL; Radioklub 

„Rijeka“ iz Rijeke – Stojan Cerovac, 9A3OL; Radioklub „Tule i Vužić“ iz 

Samobora – Zlatko Matičić, 9A2EU; Radioklub „Sisak“ iz Siska – Juraj 

Gladulić, 9A3CGJ; Radioklub „Sisak“ iz Siska - Zvonimir Grediček, 9A3XM; 
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Radioamaterska udruga „Sloga“ iz Varaždina – Miljenko Sraga, 9A1MM;  

Radioamaterska udruga „Sloga“ iz Varaždina – Miljenko Farkaš, 9A7BFX; 

Radioklub „Velika Gorica“ iz Velike Gorice – Zdenko Šroler, 9A1SZ; 

Radioklub „Virovitica“ iz Virovitice – Dinko Filipović, 9A2WY; Radioklub 

„Vukovar“ iz Vukovara – Julije Novak, 9A2YO; Radioklub „Grada Zaboka“ iz 

Zaboka –  Krešimir Kovarik, 9A5K; Radioklub „Grada Zaboka“ iz Zaboka - 

Tomislav Kaltnecker, 9A9T; Radioklub „Zadar“ iz Zadra –  Hrvoje Srećko 

Matanović, 9A3EO; Radioklub „Hrvatska Flora  Fauna“ – Emir Mahmutović, 

9A6AA; Hrvatski DX klub iz Zagreba – Nikola Perčin, 9A5W; Radioklub 

slijepih „Louis Braille“ iz Zagreba – Savo Golić, 9A2GS; Radioklub Odašiljači 

i veze iz Zagreba – Želimir Klasan, 9A2DQ; Radioklub „Tehničar“ iz Zagreba  

–  Zdenko Blažičević, 9A2HI; Radioklub „Tehničar“ iz Zagreba  – Stevo 

Kuzminski, 9A6AXV; Radioklub „Zagreb“ iz Zagreba – Krunoslav Horvatić, 

9A5C; Radioklub „Zagreb“ iz Zagreba – Ivan Palčić, 9A5BDD; Radioklub 

„Zagreb“ iz Zagreba – Ivan Vlašić, 9A0W; Radioklub „Zagreb“ iz Zagreba – 

Boris Vrbanović, 9A2JY. 

 

OSTALI NAZOČNI: Marija Hodak, Hrvatska zajednica tehničke kulture, 

Marina Sirovica, Hrvatski radioamaterski savez, Ljiljana Božak, Hrvatski 

radioamaterski savez.  

 

Sjednicom je predsjedavao Zdenko Blažičević, predsjednik Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza. 

 

Na početku sjednice predsjednik je pozdravio nazočne zastupnike i sve 

goste na sjednici te je konstatirao da nije nazočna natpolovična većina 

zastupnika u Skupštini. Treba biti 57 zastupnika, a ima ih oko 50. Sukladno 

Statutu Hrvatskoga radioamaterskog saveza objavio je čekanje od 30 

minuta. 

 

Nakon stanke zbog čekanja Skupština je nastavljena. Prije početka 

zasjedanja predsjedatelj je zamolio prisutne da jednom minutom šutnje 

odaju počast za sve radioamatere koji su nas od zadnje sjednice Skupštine 

napustili.  
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Blažičević je napomenuo da stručna služba Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza, zaključno sa 5. travnjem 2013., nije zaprimila niti jedan prijedlog 

za izmjenu i dopunu dnevnog reda.  

 

Prije glasovanja za usvajanje dnevnoga reda predložio je izbor radnih tijela 

Skupštine. 

 

Sukladno članku 29. Statuta i članku 48. Poslovnika o  unutrašnjem 

ustrojstvu i načinu rada Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

predsjedavatelj Skupštine je predsjednik Saveza, Zdenko Blažičević. Za 

članove Radnog predsjedništva predložio je Željka Pilata i Rolanda Milina.  

 

Prijedlog je dan na glasovanje i jednoglasno je prihvaćen. 

 

Sukladno članku 48.  Poslovnika o unutrašnjem ustrojstvu i načinu rada 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza za Verifikacijsko 

povjerenstvo Blažičević je predlažio: za predsjednika Zlatka Matičića a za 

članove Ljiljanu Božak i Ladislava Medunića. 

 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Sukladno članku 48.  Poslovnika o  unutrašnjem ustrojstvu i načinu rada 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza predsjedatelj je za 

zapisničara predložio gospođu Mariju Hodak, djelatnicu Hrvatske zajednice 

tehničke kulture, a za ovjerovitelje zapisnika Stjepana Kuzminskog i 

Dubravka Rogalea.  

 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Potom je Zlatko Matičić podnio izvješće Verifikacijskog povjerenstva, koje je 

u sastavu Zlatko Matičić, Ladislav Medunić i Ljiljana Božak prikupilo i 

razmotrilo evidencijske listiće zastupnika i zamjenika zastupnika. 

Povjerenstvo je konstatiralo da u evidenciji koju vodi Hrvatski 

radioamaterski savez ima 94 kluba. Od ukupnog broja klubova iz članstva 

se briše Klub mladih tehničara Dubrava iz Zagreba temeljem članka 22. 
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Statuta Hrvatskoga radioamaterskog saveza. Jedan (1) klub nije podmirio 

članarinu i članski doprinos za 2012. godinu i to Radioklub „Mljet“ iz 

Goveđara. Stoga navedeni klub nema pravo glasa na ovoj Skupštini. 

Verifikacijsko povjerenstvo je, odlukom Izvršnog odbora Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza od 6. travnja 2013. godine, predložilo Skupštini 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza da primi u članstvo Klub radioamatera 

Rab, 9A1RAB iz Raba. Slijedom toga 92 (devedeset i dva) kluba imaju pravo 

glasa i delegiraju ukupno 114 zastupnika u Skupštinu Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza. Temeljem popunjenih evidencijskih listića 

Verifikacijsko povjerenstvo je konstatiralo da je od ukupnog broja od 114 

zastupnika Saveza  nazočno ukupno 50 zastupnika. Od toga 43 zastupnika i 

7 zamjenika zastupnika. S obzirom na utvrđeni broj od 50 nazočnih 

zastupnika i zamjenika zastupnika u Skupštini Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza, Verifikacijsko povjerenstvo utvrđuje da se Skupština Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza može održati i donositi pravovaljane odluke.  

Matičić je također napomenuo da su svi zastupnici u materijalima za 

Skupštinu dobili popis klubova koji su podmirili obveze za 2012. godinu. U 

međuvremenu su svoju obvezu za 2012. godinu podmirili i Klub za daleke 

veze i natjecanja „Križevci“, Radioklub „Slavča“ iz Nove Gradiške te 

Radioklub „Vinkovci“ iz Vinkovaca.  

 

Predsjedatelj Skupštine dao je na glasovanje izvješće Verifikacijskog 

povjerenstva kao i prijedlog da se u članstvo primi Klub radioamatera Rab, 

9A1RAB iz Raba. 

  

Jednoglasno je prihvaćeno izvješće Verifikacijskog povjerenstva kao i  

prijedlog Izvršnoga odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza da se primi 

u članstvo Klub radioamatera Rab, 9A1RAB iz Raba.  

 

Blažičević je dao na glasovanje i usvajanje sljedeći Dnevni red: 

1. Izbor radnih tijela: 

- Radno predsjedništvo (predsjedavatelj Skupštine i dva 

člana) 

- Verifikacijsko povjerenstvo (3 člana) 

- Zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
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2. Izvješće Verifikacijskog povjerenstva Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza 

3. Usvajanje Skraćenog zapisnika s Izborne skupštine Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza, održane 17.11.2012. 

4. Prijedlog načina rješavanja pravomoćne sudske presude 

Županijskog suda u Zagrebu:  

- Informacija o pravomoćnoj sudskoj presudi Županijskog 

suda u Zagrebu 

- Prijedlog izvansudske nagodbe s Vladimirem Severincem  

5. Prijedlog Izvještaja o radu Hrvatskoga radioamaterskog saveza:  

- Izvješće o radu HRS-a za 2012. godinu, 

- Izvješće o financijskom poslovanju HRS-a za 2012. godinu,  

- Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza, 

- rasprava o podnesenim izvješćima, 

- donošenje odluke o usvajanju predloženih izvješća  

6. Prijedlog plana rada Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2013. 

godinu:  

- Prijedlog plana rada HRS-a za 2013. godinu, 

- Prijedlog financijskog plana HRS-a za 2013. godinu, 

- rasprava o financijskom planu i planu rada za 2013. godinu  

- donošenje odluke o usvajanju Financijskog plana i Plana 

rada HRS-a za 2013. godinu  

7. Ostala pitanja  

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Prije nastavka zasjedanja predsjedatelj je zamolio sve zastupnike da, 

sukladno članku 54. Poslovnika o  unutrašnjem ustrojstvu i načinu rada 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza, svoje rasprave prijave na 

propisanom obrascu, s napomenom da se, prema članku 55. Poslovnika, o 

jednoj točki dnevnoga reda u pravilu može raspravljati samo jednom - 

kratko i u svezi predmetne rasprave.  

 



 7 

S obzirom da su se već prošle točke Dnevnoga reda Ad1.: Izbor radnih tijela 

i Ad2.: Izvješće Verifikacijskog povjerenstva Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza prešlo se na 3. točku Dnevnoga reda. 

 

Ad 3.: Usvajanje Skraćenog zapisnika s Izborne skupštine Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza, održane 17.11.2012. 

 

Nakon glasovanja jednoglasno je prihvaćen Skraćeni zapisnik s Izborne 

skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza, održane 17.11.2012. 

 

Ad 4.: Prijedlog načina rješavanja pravomoćne sudske presude Županijskog 

suda u Zagrebu  

 

Predsjedatelj je napomenuo da je otkaz Ugovora o radu Vladimiru Severincu 

tekao tako da je prvo izmijenjen Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta na 

24. sjednici Izvršnog odbora 2006. godine. I sukladno tomu, na 25. sjednici 

je jednoglasnom odlukom Izvršnog odbora Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza Vladimiru Severincu dan otkaz s otkaznim rokom od 60 dana. 3. 

siječnja 2007. godine Severinac je tužio Hrvatski radioamaterski savez zbog 

nedopuštenog otkaza ugovora o radu. Obavljeni su razgovori u petom 

mjesecu 2007. godine između Vladimira Severinca, tadašnjeg predsjednika 

Saveza i predsjednika Hrvatske zajednice tehničke kulture, s dogovorom da 

će Severinac povući tužbu u slučaju zaposlenja u Hrvatskoj zajednici 

tehničke kulture i da će povući kaznenu prijavu protiv tadašnjeg 

predsjednika Hrvatskoga radioamaterskog saveza (ta dva predmeta su bila 

na sudu u tom trenutku). Hrvatska zajednica tehničke kulture je Severinca 

zaposlila u lipnju mjesecu 2007. na radno mjesto koordinatora za sustav 

veza u kriznim situacijama, ali na određeno vrijeme, ne na neodređeno, i on 

zbog toga tu tužbu nije povukao, nego je stajala „sa strane“, do zaključno 

2010. godine. Nakon tri godine rada, HZTK nije imala stalno radno mjesto i 

uručila mu je otkaz ugovora o radu jer ga nije mogla zadržati. Stalno radno 

mjesto mora odobriti Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta, a što oni 

nisu odobrili. Otkazom ugovora o radu Vladimir Severinac je pokrenuo 

daljnji postupak. U lipnju 2012. u Savezu je zaprimljena prvostupanjska 

presuda. Mi smo uložili žalbu na prvostupanjsku presudu Županijskom sudu. 
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Županijski sud je u veljači ove godine odbio našu žalbu i potvrdio presudu u 

kojoj se navode financijske obveze Saveza koje nisu baš male. 

Neprihvaćanje nagodbe moglo bi imati dalekosežne posljedice za Savez, 

kako na nacionalnoj razini, tako i na međunarodnoj razini: blokada računa, 

prestanak doznaka od Hrvatske zajednice tehničke kulture za realizaciju 

programa u 2013. godini, nemogućnost usvajanja financijskog plana i plana 

rada Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2013. godinu itd. Rad Saveza 

bi bio blokiran, ne bi mogli usvojiti plan i doveli bi u pitanje funkcioniranje 

Saveza u daljnjem periodu. Zbog toga je Izvršni odbor na zadnjoj sjednici 

donio odluku da se sa Vladimirom Severincem sklopi izvansudska nagodba 

te je dao ovlasti predsjedniku HRS-a Zdenku Blažičeviću i Borisu 

Vrbanoviću, predsjednika NO, da pokrenu pregovore u ime HRS-a. 

 

Nakon uvodne riječi predsjednika HRS-a Skupštini se obratio Boris 

Vrbanović koji je iznio kronologiju događaja - od momenta dobivanja 

pravomoćne sudske presude od strane Županijskog suda,  pa sve do 

postizanja dogovora o nagodbi sa Vladimirom Severincem. Vrbanović je 

također naveo elemente nagodbe, obveze i prava obiju zainteresiranih 

strana te izvore financiranja, odnosno financijsku konstrukiciju kojom se, 

sukladno nagodbi, zatvaraju kompletne obveze HRS-a. Kao najvažnije 

činjenice Vrbanović je istaknuo sljedeće: 

 

Kronologija događanja 

Nakon zaprimljene pravomoćne presude putem odvjetničkog ureda Svilar, 

održan je sastanak s navedenim odvjetnikom te je konstatirano da je ovom 

pravomoćnom presudom HRS u obvezi podmiriti sljedeće obveze: 

- Vratiti Vladimira Severinca na mjesto tajnika HRS-a u roku od 8 dana o 

pravomoćnosti presude 

- Platiti parničke troškove u iznosu 68.637,50 kn, uvećane za zatezne 

kamate, u korist odvjetničkog ureda  Margaretić ( ukupno 76.656 kn) 

- Isplatiti iznos od 288.906,63 kn na ime brutto plaća zajedno sa zateznim 

kamatama (iznos se sastoji od doprinosa za mirovinski fond, prirezi i porezi 

te dio koji pripada V. Severincu) što je obveza od 401.000 kn. 

Prema navodima u preusudi HRS na pravomoćnu presudu nema pravo 

žalbe. 
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Postojale su dvije mogućnosti: 

1. Uložiti reviziju predmeta Vrhovnom sudu Hrvatske, što ne odgađa 

izvršenje presude. 

2. Pokušati se nagoditi sa V. Severincem u dijelu koji je njemu direktno 

presuđen i time umanjiti nastalu štetu, odnosno obvezu HRS-a. 

Nakon  svih argumenata, od strane odvjetnika Svilara je sugerirano da 

pokušamo ići na nagodbu jer je revizija pri Vrhovnim sudu RH neizvjesna i 

može dugo trajati, što još više otežava situaciju u kojoj se nalazi HRS.         

Nakon provedenih dodatnih  konzultacija odlučili smo se na pokušaj 

dogovora i nagodbe sa V. Severincem. Pregovarači od strane HRS-a bili su 

B. Vrbanović (većim dijelom) i Z. Blažičević. 

Već na prvim sastancima V. Severinac je bio izuzetno kooperativan i 

spreman na ustupke, odnosno prihvatio je naš prijedlog da se ne vrati na 

posao, te je otvorio mogućnost razgovora o umanjenju dijela kojega je Sud 

dosudio u njegovu korist. 

Iscrpno smo prošli kroz cjelokupnu presudu te detaljno utvrdili obveze HRS-

a, odnosno dogovorili u kojim se elementima možemo nagoditi, a u kojima 

je to presudom striktno određeno.  

O cjelokupnoj situaciji obavijestili smo IO HRS-a, Nadzorni odbor HRS-a i 

čelništvo HZTK-e, koje smo zamolili za djelomičnu financijsku pomoć. 

Intenzivni razgovori i pregovori koji su se vodili s V. Severincem nažalost 

nisu mogli odgoditi zahtjev za ovrhom (rok je 30 dana od presude), tako da 

je HRS dobio rješenje o ovrsi 20.03.2013. godine. 

Kako smo se ipak približili prihvatljivim prijedlozima za jednu i drugu 

stranu, V. Severinac je putem odvjetnika odgodio izvršenje ovrhe do 

10.04.2013., kako bi svi dobili na vremenu i proveli sve procedure te dobili 

pozitivne odluke svih tijela HRS-a. 

Utvrdili smo da se prioritetno moraju platiti parnički troškovi, doprinosi za 

mirovinsko osig. te prirezi i porezi. Dio presude oko koje smo jedino mogli 

pregovarati je bruto iznos presuđenih plaća  (243.000 kn) koje se isplaćuju 

V. Severincu. Nakon rasprava, V. Severinac je pristao da mu se isplati neto 

iznos (-70.000 kn ) bez zateznih kamata. Također je dogovoreno da se taj 

iznos plati u 6 rata, ali je inzistirao da to bude do kraja 2013. godine. 

S takvim prijedlogom otišli smo u HZTK-u, vidjeti da li nam oni mogu 

financijski pomoći. Prijedlog da nam se eventualno odobri financijska 
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pozajmica koju bi vraćali kroz duži period nije bilo moguće ostvariti zbog 

toga što HZTK ne raspolaže viškom financijskih sredstava.  Na temelju 

konzultacija koje je tajnica HZTK obavila u Ministarstvu, utvrđeno je da se 

unatoč zatečenoj situaciji  programi koje je HRS prijavio  moraju izvršiti, 

odnosno da se na kraju tekuće  godine moraju  pravdati financijskim 

izvješćima. Jedino što je moguće je da se  sredstva, koja su odbrena HRS-u 

putem HZTK, mogu po potrebi akontirati u većem iznosu, ali se tijekom 

godine ona moraju iznivelirati sa vlastitim sredstvima HRS-a. Iz gore 

navedenog razloga smo prethodne dogovore s V. Severincem morali 

prilagoditi novonastaloj situaciji, te smo ipak  sporazumno dogovorili da se 

obveze plate u 5 rata i većim dijelom u 2014. godini. U FINA-i su nam točno 

izračunati pripadajuće zatezne kamate po svim elementima financijske 

obveze HRS-a. 

Tijekom protekla dva mjeseca održali smo 11 sastanaka sa V.Severincem, 4 

sastanka sa predstavnicima HZTK, 2 sastanka u Ministarstvu prosvjete i 

kulture , 2 sastanka u FINA-i, 6 konzultantskih (besplatnih) sastanaka sa 

odvjetnikom K.I. iz Zagreba, što sve govori o ozbiljnosti samih pregovora. 

Svakako da bez dobre volje i kooperativnosti Vladimira Severinca sve ovo 

ne bi bilo moguće. 

 

Prijedlog nagodbe ( izvadak iz teksta nagodbe ) 

HRS se obvezuje podmiriti sljedeće obveze prema presudi te nagodbi sa V. 

Severincem: 

Iznos od 76.656,02 kn  na ime parničkih troškova, a u korist žiro računa 

odvjetničkog ureda Margaretić  do 10.04.2013. 

Iznos od 157.891,84 kn  na ime doprinosa za mirovinsko osig. te  prireza i 

poreza na plaće  do 15.04.2013. 

Iznos od  173.477,70 (neto plaće 143.370 KN + prirez i porez 30.107,70 

kn) u korist Vladimira Severinca u 5 rata:              

I rata    16.12.2013.          iznos od   28.912,95 kn 

II rata    16.01.2014.         iznos od   28.912,95 kn 

III rata   18.02.2014.         iznos od   28.912,95 kn 

IV rata   18.03.2014.         iznos od   28.912,95 kn 

V rata    15.04.2014.         iznos od   57.825,90 kn  
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Nagodbom je utvrđeno da se Vladimir Severinac ne vraća na posao tajnika 

HRS-a.  

Stranke potpisom nagodbe i solemnizacijom iste kod javnoga bilježnika 

nemaju nikakvih daljnjih potraživanja i obveza po bilo kojoj osnovi iz 

presude, te povlače sve do sada podnijete zatjeve kod Općinskog suda u 

Zagrebu. 

 

Izvori financiranja 

1.Vlastita financijska sredstva 

   - članarine fizičkih osoba članova RH 

   - članarine od radioamaterskih udruga 

   - prihodi od naknada za dojelu pozivnih oznaka 

   - ostali vlastiti prihodi 

2. Privremeno korištenje financijskih sredstava koja će nam staviti na 

raspolaganje HZTK (iz godišnje kvote sredstava namijenjenih HRS-u). 

3. Uštede na materijalnim troškovima i izdacima za zaposlene (štednja na 

svim troškovima stručnih službi HRS-a te ukidanje stimulacije za 

zaposlenike). 

 

Na bazi gornjih izvora financiranja B. Vrbanović je zastupnike detaljno 

obavijestio o financijskoj konstrukciji i podmirenju obveza iz nagodbe, a iz 

koje je vidljivo da je moguće platiti preuzete obveze prema terminima iz 

nagodbe. Na kraju svojeg izlaganja Boris Vrbanović je istaknuo da su 

zastupnici Skupštine HRS-a, upravo zbog pregovora koji su završili tek 

05.04.2014., dobili prijedlog financijskog plana za 2013. godinu, 

usaglašenog sa preuzetim obvezama po nagodbi, neposredno prije početka 

Skupštine. Iz svega gore navedenog proizlazi: 

- da smo sa Vladimirom Severincem zaključili nagodbu kojom se on ne 

vraća na posao tajnika HRS-a 

- da smo se nagodili u dijelu isplate V. Severincu na način da se plati neto 

iznos plaća (143.000 kn) bez zateznih kamata uz pripadajući porez i prirez 

(30.107,70 kn - obveza po financijskim propisima) a sve plativo fiksno u  5 

rata, počevši od 16.12.2013. do 15.04.2014. godine. Uspoređujući 

dogovoreno sa iznosom iz presude vidljiva je razlika (ušteda) od cca.70.000 

kn u korist HRS-a 



 12 

- zahvaljujući razumijevanju i pomoći HZTK riješili smo i privremeno 

pojačano financiranje HRS-a, kako bi podmirili najveći dio obveza u 2013. 

godini  

- navedenim načinom pregovaranja te maksimalnom uštedom na 

materijalnim troškovima i troškovima zaposlenika u stručnoj službi HRS-a, 

koju očekujemo tijekom 2013. godine, ne ugrožavamo provođenje niti 

jednog programa  odnosno  aktivnosti prema članovima, a predviđenih 

planom  rada HRS-a za 2013. godinu  

- u potpunosti smo otklonili mogućnost blokade računa HRS-a, a time i 

otvaranja predstečajnog postupka, odnosno prekida rada i zajedničkih 

aktivnosti na svim razinama djelovanja HRS-a. 

 

Nakon kraće rasprave u kojoj su još sudjelovali Nikola Perčin, Zdenko 

Kokanović i Hrvoje Srećko Matanović, na prijedlog predsjedatelja većinom 

glasova, 49 ZA i 1 PROTIV, donesena je sljedeća 

 

O D L U K A   

 

a. Skupština HRS-a prihvaća prijedlog sudske Nagodbe između Vladimira 

Severinca i Hrvatskoga radioamaterskog saveza, a po pravnoj stvari 

tužitelja Vladimira Severinca iz Zagreba, Alagovićeva 25 protiv tuženika 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza iz Zagreba, Dalmatinska 12, poslovni 

broj Pr–10/07. 

b. Skupština ovlašćuje  predsjednika HRS-a Zdenka Blažičevića i tajnicu 

HRS-a Marinu Sirovica da svojim potpisima ovjere i solemniziraju  navedenu 

Nagodbu kod javnoga bilježnika. 

 

Ad 5.: Prijedlog Izvještaja o radu Hrvatskoga radioamaterskog saveza:  

- Izvješće o radu HRS-a za 2012. godinu, 

- Izvješće o financijskom poslovanju HRS-a za 2012. godinu,  

- Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog 

saveza za 2012. godinu. 

 

Predsjedatelj je napomenuo da su zastupnici sa materijalima dobili izvješća 

u pisanom obliku. Posebno se osvrnuo na komentare oko toga što se u 
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HRS-u radilo s djecom u 2012. godini. Zvjezdano selo je zaista jedina 

aktivnost koju i Hrvatska zajednica tehničke kulture priznaje - rad s 

mladima i djecom. Što više imamo tih programa, to ćemo više dobiti 

sredstava za njih.  

 

Pristupilo se glasovanju. Jednoglasno je donesena odluka da se usvaja 

Izvješće o radu HRS-a za 2012. godinu i Izvješće o financijskom poslovanju 

HRS-a za 2012. godinu.  

 

Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2012. 

godinu podnio je Boris Vrbanović, predsjednik Nadzornog odbora: 

 

Nadzorni odbor HRS-a  održao  je  dvije sjednice  u ovom periodu. Izvršio je 

nadzor poslovanja  HRS-a,  te  donio  mišljenje o dosadašnjem radu  i 

financijskom poslovanju. Nadzorni odbor donio je  zaključke na osnovu 

uvida u financijsko poslovanje i ukupno poslovanje HRS-a. Naglasio je da  je  

predstavnik Nadzornoga  odbora  bio prisutan  na  sastancima  Izvršnoga  

odbora,  te  je   na  taj način praćen  cjelokupan rad HRS-a. 

  

Stanje  računa  na dan 31.12.2012. godine  iznosilo je  65.514,27  kuna. Na 

prihodovnoj strani stanje je iznosilo  908.152,99 kuna, dok su  rashodi bili  

881.800,57  kuna. Razlika je pozitivna u iznosu od 26.352,42 kune. 

 

Nadzorni odbor inicirao je odluku IO HRS-a vezano za izradu novog 

Pravilnika o stimulaciji, odnosno da se, zbog obveza HRS-a do kraja godine, 

za naredni period stimulacija djelatnicima stručne službe HRS-a ne 

isplaćuje. Također su se članovi NO HRS-a direktno uključili u rješavanje 

sudske nagodbe sa Vladimirom Severincem. 

 

Poslovanje Izvršnoga odbora  bilo je na zadovoljavajućem nivou. Donesene 

odluke su u skladu sa  statutom HRS-a  i  zakonom o neprofitnim udrugama 

u RH. Financijsku dokumentaciju HRS-a vodila je stručna služba HZTK-e na 

čelu sa gospođom Arijanom Kanjuh te je ista vođena transparentno i u 

skladu sa zakonskim propisima u RH. 
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Ovo izvješće se nadovezuje na izvješće NO HRS-a koje je skupština 

prihvatila za razdoblje od 01.01.2012. do 16.11.2012. godine. 

 

Nakon glasovanja, jednoglasno je donesena odluka o usvajanju Izvješća 

Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2012. godinu. 

 

Ad 6.: Prijedlog plana rada Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2013. 

godinu:  

- Prijedlog plana rada HRS-a za 2013. godinu, 

- Prijedlog financijskog plana HRS-a za 2013. godinu. 

 

Blažičević je napomenuo da je naknadno svim zastupnicima dostavljen 

korigiran Prijedlog financijskog plana HRS-a za 2013. godinu. Korekcija je 

rađena primarno iz osnova rješavanja nagodbe s Vladimirom Severincem, 

jer je konačna nagodba s njime dogovorena tek u petak, dan prije 

Skupštine. Korekcija je sljedeća: iznos  programskih sredstava za 2013. 

godinu od Hrvatske zajednice tehničke kulture je ukupno 691.000,00 kn, od 

toga je 400.000,00 kn za programe i materijalne troškove Saveza; 

275.000,00 kn za plaće zaposlenika (bruto plaće) i 16.000,00 kn su 

naknade radnicima za prijevoz. To je ukupno 691.000,00 kn pa se prema 

Ministarstvu pravda ukupan iznos od 691.000,00 kn. Ostalo su vlastita 

sredstva. Vlastita sredstva su i doznake od donacija ili kotizacija. Kotizacije 

su prošle godine bile za Ljetni kamp Zvjezdano selo. Svaki sudionik je za 

dijete platio kotizaciju od 800,00 do 1.000,00 kn. Ovisilo je o tome da li je 

dijete prvi ili drugi puta u Ljetnom kampu.  

Hrvatska zajednica je za 2013. godinu stimulirala upravo programe za 

mlade. Ako stavimo više takvih programa dobiti ćemo i više sredstava.  

Za programe za nas, malo starije, teško da ćemo dobiti sredstva. Zato smo 

za 2013. godinu planirali dva kampa mladih. Jedan kamp – Zvjezdano selo, 

a drugi kamp smo planirali na području Slavonije, ako će Radioklub „Osijek“ 

prihvatiti suorganizaciju toga. Mi smo mislili organizirati tri kampa, treći 

kamp možda da bude u Kraljevici da se pokrije područje Istre i Gorskoga 

kotara, ali nismo mogli dobiti sredstva.  
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Neki programi i projekti su drastično financijski smanjeni, upravo zbog 

obveza prema Vladimiru Severincu, i to oni koji su se financirali iz vlastitih 

sredstava. Zbog toga će možda ove godine biti skromnije podjele nagrada 

za KV i UKV natjecanja.  

 

Nakon kraće rasprave u kojoj se javio Emir Mahmutović, na prijedlog 

predsjedatelja jednoglasno je usvojen Prijedlog plana rada HRS-a za 2013. 

godinu i Prijedlog financijskog plana HRS-a za 2013. godinu te Odluka o 

prenesenim sredstvima iz 2012. godine za realizaciju programskih aktivnosti 

u 2013. godini (da se, sukladno usvojenom planu, ta sredstva neće potrošiti 

za druge namjene).  

 

Ad 7.: Ostala pitanja  

 

Pod zadnjom točkom javio se Franjo Kokorić, član Nadzornog odbora 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza, koji je najavio da će na Skupštini dati 

ostavku na tu funkciju. Kokorić je napomenuo da zastupa interese 

radioamatera iz klubova Slavonije i Baranje, no kako ne želi destruktivno 

raditi u Hrvatskom radioamaterskom savezu, baš kao ni Marijan Rečić, 

Kokorić je u ime obojice rekao da zbog toga oni neće podnijeti ostavke, već 

će ih za sada privremeno povući („kovertirati“). Naglasio je da se glavni 

motiv, zbog kojega je rekao da će podnijeti ostavku, nalazi u odlukama koje 

su dijelom, po njegovom mišljenju, mogle utjecati na neke odluke o dodjeli 

nagrada Hrvatske zajednice tehničke kulture. Kako one nisu bile onakve 

kako su oni očekivali, tada je odlučio dati ostavku jer je u tom trenutku 

mislio da je to najbolje za zastupanje interesa članova radioamatera s 

područja Slavonije i Baranje. No, s  obzirom na situaciju u kojoj se 

posljednjih mjeseci nalazio Savez te vezano uz ovaj silni trud koji je uložen 

oko dogovora sa Severincem, Kokorić je rekao da možda i nije bilo dovoljno 

vremena da se te neke stvari rješavaju. Zato su se i on i Marijan Rečić, član 

Izvršnog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza, dogovorili da će 

pokušati u narednom periodu nešto oko toga učiniti. Ako se ponovno ništa 

ne učini, onda će te ostavke obojica i zvanično aktivirati. 
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Zdenko Blažičević potom je ukratko obavijestio nazočne da je pred 

usvajanjem novi zakon o udrugama Republike Hrvatske, koji ima nekih 

drastičnih promjena. Usvajanjem toga zakona biti će u obvezi, i Savez i sve 

udruge, da u roku od 12 mjeseci donesu svoje Statute usklađene sa tim 

novim Zakonom. 

 

Zastupnici su usvojili obje informacije. 

 

Kako više nije bilo prijava za raspravu, predsjedatelj je zaključio sjednicu. 

 

Redovito zasjedanje Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

završeno je u 14,50 sati. 

 

 

 

Skraćeni zapisnik napisala:  

Marina Sirovica, 9A3AYM 

 

_______________________                                                      

 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

1.Stevo Kuzminski, 9A6AXV 

 

_________________________ 

 

2. Dubravko Rogale, 9A9DR  

 

_________________________ 

 


